
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 22. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 869
Ministeren bedes oplyse, om man rent juridisk i forhold til Havstrategidirektivet
kan bruge råderummet, der gives via HELCOM-aftalen til at øge forureningen
i et havområde, der i forvejen ikke har god miljøtilstand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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